

Referat styremøte i Brevik Seilforening

Styremøte nr. 2 avholdt fysisk 13.05.25.

Tilstede: Jarle, Bård, Knut H, Ole Øyvind, Julia og Trine

Forfall: Anette, Hege, Allan og Knut M

Referent: Trine Roald

Sak 3/25 Gjennomgang møtereferat og aksjonsliste

Bård innhenter personnr til styremedlemmer for rapportering til Brønnøysund. Legge ut info og logo på nettsiden om tildeling av 15' fra Sparebankstiftelsen Telemark.

Nøkler til huset er ikke systemnøkler. Sjekke hva det koster å bytte. Avgjørelse på e-post når kostnader foreligger.

Få lås på bommen

Få opp liste på hvem som har nøkler

Trine kjører ut info om SeilUt

Mooringo skilt, Wera eller Thure/spons?

Knut M bestiller (i samarbeid med Knut Helmundsen)

Sak 4/25 Kort status fra gruppene / funksjonene

Anlegg: Dugnad gikk bra. To omganger. Trenger en premiering for høyere deltagelse. Kåring av årets ildsjel(er)? Pall. Legge betingelser for leie av lokale. Få laget et system for registrering av dugnadsdeltagelse.

Bytte ut lys til led på kjøkken, Hanne Gro har kontaktet ett medlem/elektriker.

Legge opp nye kontakter slik at vi ikke risikerer strømbrydd på kjøll/frys. Dette må det leveres samsvarserklæring på.

Informasjon: Push info om vertskapsmulighet – søknad.

Push info om barnekurs.

Pushe ut info om ledige båtplasser.

Nettside gjennomgang/helsesjekk, vil koste 3-4000 kr.

Regatta: Ny bøyebåt, selge gamle når vi får midler - søke om støtte til ny.

Selge RS Feva'ene. OØ forsøker å selge den ene.

Sak 5/25 Orientering perioderapport samt diskutere og sette avd.regnskap

Ligger litt bak fjoråret i driftsresultat, hovedsakelig pga mindre leieinntekter (mye pga medlemspriser) og færre deltagere på voksenkurs. Vi trenger ikke avd. regnskap, men spesifikke inntekter/kostnader kan deles opp innenfor totalregnskapet. Skill kostnader på kiosk og dugnader.

Sak 6/25 Vestfold Cup (21-22/6) samt «Kysten er klar» (22/6)

St.Hans feiring lørdag 21. juni. Push ut til alle medlemmer.

Avventer innholdet i «Kysten er klar» til vi får info fra forbundet/Thomas Nilsson.

Sette stab og program på Vestfold Cup

Sette en arrangementskomite for Kysten klar og St. feiring

(mulige Torunn S. og Hege B Haugen...)

Sak 7/25 Arbeid og prioriteringer fra handlingsprogrammet

Revidering av utleievedtekter. Bård lager utkast til nytt.

Revidering av vedtekter for bryggeleie.

Vedlikeholdsplan brygge.

Ansvarlig	Frist
Bård	asap
Trine	asap
Jarle og OØ	1 juni
OØ	1 juni 10. juni
Trine	mai
Knut M	7 juni
Jarle	15 juni
Jarle	asap
Jarle	asap
Trine	asap
Trine	asap
Trine	5 juni
Trine	15 juni
Bård	
OØ	
Knut H	
Trine	
Trine	
Bård	
Bård	
Bård	10 juni
Bård/OØ	10 juni
Jarle	

Neste møte 10. juni kl 18:00 på Seivall